
Zápis z jednání Komise dopravy Rady MČ Praha 22 

konané dne 22. 01. 2024 

 

Místo konání: Úřad městské části Prahy 22, Nové náměstí 1250, Praha 22 

                          Zasedací místnost 3. patro 

 

Zahájení jednání: 17:30 hod. 

Ukončení jednání: 18:45 hod. 

Přítomni: J. Konopásek, P. Procházka, J. Goliáš,  D. Smutek, P. Jašek, V. Urban 

                  R. Penížek 

Omluveni: P. Nickmann 

Hosté: J. Hás, L. Janigová, p. Šašek – ORS 

 

Je přítomna nadpoloviční většina členů komise a komise je usnášeníschopná. 

 

 

1. Přivítání členů komise dopravy a pozvaných hostů 

Jednání zahájil předseda komise p. Konopásek (dále jen předseda), přivítáním jednotlivých členů 

komise dopravy a pozvaných hostů. 

 

2. Schválení programu komise dopravy 

Návrh programu: 

1. Přivítání členů komise dopravy a pozvaných hostů 

2. Schválení programu komise dopravy 

3. Koncepce dopravy v letech 2023 - 2024 

4. Povolení vjezdu na Prahu 1 

5. Vyhodnocení proběhlých akcí 

6. Aktuální informace o rozpracovaných projektech odboru dopravy – Bc. Jiří Hás, vedoucí 

odboru 

7. Aktuální informace o projektech ve výstavbě – zástupce ORS 



8. Příspěvky členů komise dopravy, návrhy na řešení 

9. Diskuse 

 

Hlasování: 

1. Mohou se hosté z účastnit komise – odsouhlaseno všemi přítomnými 

2. Komise bude probíhat dle navrženého programu – odsouhlaseno všemi přítomnými  

 

3. Koncepce dopravy v letech 2023 - 2024 

Tento bod přednesl vedoucí odboru dopravy Bc. J. Hás 

 

1. Postupné obnovení vodorovného a svislého dopravního značení, ke kterému již průběžně 

dochází. 

2. Řešení nebezpečných přechodů pro chodce a to zvláště na komunikaci U Starého nádraží, U 

Starého mlýna 

3. Vybudování přechodu pro chodce u mostu v Pitkovicích nedaleko komunikace Ryzcová  

4. Přechod  pro chodce Zuzany Navarové – toto řeší MHMP 

 

Hlasování: Souhlas s koncepcí dopravy – odsouhlaseno všemi přítomnými. 

 

4. Povolení vjezdu na Prahu 1 
 

Diskuse členů komise nad sdělením MHMP o zákazu vjezdu do některých ulic na Praze 1 a jejich 

masivní zpoplatnění. Členové se shodně vyjádřili, že berou na vědomí odpověď MČ Praha 22, která 

byla předložena a přečtena na zasedání Komise dopravy. 

 

5. Vyhodnocení proběhlých akcí 

Pěšky do školy 

- Tento projekt sklidil velký úspěch mezi žáky našich základních škol i jejich rodiči 

- Projekt byl velmi pozitivně přijat i řediteli škol 

- ZŠ U Obory se umístila na 4. místě a ZŠ Bří. Jandusů na 11 místě – v celorepublikovém 

porovnání. 

- Vítězné třídy byly odměněny 

-  

 



6. Aktuální informace o rozpracovaných projektech odboru 

dopravy – Bc. Jiří Hás, vedoucí odboru 

Tento bod přednesl vedoucí odboru dopravy Bc. J. Hás a prolíná se s bodem č. 3 

1. Zobousměrnění komunikace Semanského pro cyklisty – tuto otázku se nabídlo vyřešit MHMP, 

ale doposud nejsou žádné informace, v jakém stadiu se daná věc nechází. 

Vedoucí odboru kontaktuje p. Pultara s žádostí o poskytnutí informací. 

2. Snížení rychlosti pro nákladní vozidla na komunikaci Přátelství – zatím ve fázi návrhu 

3. Radary na komunikaci K Dálnici – byl zpracován projekt, jejímž výsledkem bylo zjištění počtu 

vozidel, které tudy projíždí i přes zákaz. Prozatím je tento projekt odložen z důvodu 

financování z MHMP. 

 

 

7. Aktuální informace o projektech ve výstavbě – zástupce 

ORS 

 

Uhříněves – Dolní Měcholupy 

- v prosinci žádost o stavební povolení a je zahájené. Je třeba aktualizace síťařů, stavební řízení 

běží, řeší stavební úřad Praha 15 

Uhříněves – Běchovice  

- požádáno na 1 etapu od Podkovy v Hájku, cca 600m a zbývající část k silnici v Dubči je třeba 

rozhodnout, přes který katastr to povede. Bude se dojednávat s MČ Dubeč. 

- Příští týden bude setkání „cyklomeeting“, kde se hodně věcí bude řešit. 

 

Pitkovice – Benice 

- Stavební povolení 2018, měnilo se napojení stavby na komunikaci Kozáková z důvodu 

polyfunkčnícho domu. Čeká se na nabití právní moci, což by mělo být příští týden. Stavební 

povolení je vydané. Na tuto cyklostezku není žádná dotace a nejsou na ni fin. Prostředky, ale 

bude na ni vše připravené 

Uhříněves-Pitkovičky: 

- byl třeba souhlas soukromého vlastníka, přes jehož pozemky cyklostezka povede. Vlastník 

nesouhlasí. Projektant navrhuje alternativní řešení v tom, že by se stávající polní cestě po pokládce 

kabelů, které tam má v plánu položit Kormak, tak by se to jen vyspravilo. Další varianta je, že by se 

tam udělala klasická cyklostezka, ale končila by na stávající polní cestě. 

- na dotaz, financování této cyklostezky: finanční prostředky se budou hledat, aby se tato cyklostezka 

mohla realizovat. 



 

Další informace z Odboru realizace staveb: 

Lávka Ke Kříži II. Etapa – výběrové řízení na zhotovitele. Ke konci roku se podepsala smlouva. Podařilo 

se dojednat snížení ceny o necelé 3mil. Kč. Budou zahájeny projekční práce. 

 

 

8. Příspěvky členů komise dopravy, návrhy na řešení 

Návrh na přisvětlení přechodu pro chodce na komunikaci V Kuťatech a snížení dosavadní rychlosti 50 

na rychlost 40. 

Vyřešit přechod pro chodce u kavárničky U Růži (komunikace K Dálnici). 

 

Předseda poděkoval všem přítomným za účast a v 18:45 h ukončil zasedání komise dopravy. 

 

Zapsal/la: 

Tajemnice komise: A. Sehnalová 

 

Ověřil/la: 

Předseda komise: J. Konopásek 


